
Protokołu  
 z V zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                odbytej w dniu 23 marca 2007 r. w godz. od 900 do 1150 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 15 radnych.   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad następującej uchwały                 
w sprawie obowiązku przedłoŜenia oświadczenia lustracyjnego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem 
zmian do porządku obrad? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Informacja o moŜliwości utworzenia StraŜy Miedzygminnej. 
7. Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych oraz realizacji zadań                     

z zakresu pomocy społecznej. 
8. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poŜ w gminie. 
9. Informacja o moŜliwości zorganizowania prac interwencyjnych na terenie 

gminy w 2007 r.  
10. Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach: 



- upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy do wykonywania 
czynności z zakresu prawa pracy, wobec Wójta Gminy, 

- uchwalenia regulaminów wynagradzania nauczycieli na 2007 r. 
- wysokości ryczałtów dla przewodniczącego, wiceprzewodniczącego 

komisji i radnych Rady Gminy Liniewo za uczestniczenie naleŜności z 
tytułu zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnych Gminy Liniewo. 

- obowiązku przedłoŜenia oświadczenia lustracyjnego. 
12. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
13. Wolne głosy i wnioski.  
14. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                 
w okresie międzysesyjnym. 
Poinformował wszystkich o otwarciu świetlicy w Orlu w dniu 11 kwietnia                  
2007 r. o godz. 11:00. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Wiesław Szarmach – Ŝółte kosze, nadal nie ich ma? Ile moŜna mówić kiedy one 
będą?  

- równiarka – w Wysinie jeździ równiarka, w ogóle nie zgłasza się                    
do sołtysa gdzie ma jeździć. Czy ktoś panuje nad tym? 

- Było spotkanie z radnymi, dlaczego podejmuje Pan takie działania                      
z grupką, a nie z wszystkimi? 

 
Alfons Troka – postulaty od mieszkańców aby połoŜyć kostkę brukową przed 
Urzędem.  

- proszę o ułoŜenie krawęŜników przy ulicy. 
- Parking przy urzędzie, jest w złym stanie, źle leŜa płyty, trzeba go 

naprawić. 
 



Sławomir Zabrocki – czy dotarły środki dla rolników za suszę? 
- koło przystanku jest zasypany przepust trzeba to naprawić? 

 
Jerzy Czapiewski – mieszkańcy Deki maja drewniane szopy, potrzebne są węŜe, 
gdyŜ w razie poŜaru mogli by sami gasić. 

- proszę o postawienie lamp w Mestwinowie, 
- proszę o postawienie znaku ograniczenia szybkości, gdyŜ jeŜdŜą przez 

Głodowo tak szybko ze nie moŜna przejść 
 


